
 Απόσπασμα 
 
 Από το πρακτικό της αριθμ  4 /2011 συνεδρίασης  
                                               της  Επιτροπής Ποιότητας Ζωής  
 
Αριθμ. Απόφασης  29 /2011                           
Περίληψη 
Επί αιτήσεως Ιωάννη Λούσπα για αλλαγή χρήσης  του υπ. αριθ. 185 αγροτεμαχίου Παλαιφύτου 
από  ρεύμα (ρέμα)  σε οικοδομήσιμη έκταση και σε παραχώρηση αυτού. 
    
Στα Γιαννιτσά και στο Δημοτικό Κατάστημα, σήμερα  30 -08-2011 ημέρα Τρίτη    και ώρα 
12:00 μεσ. συνήλθε η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής του Δήμου Πέλλας σε συνεδρίαση μετά από 
την αριθμ.  54642/26-08-2011 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου της Επιτροπής Ποιότητας 
Ζωής που δόθηκε χωριστά σε όλα τα μέλη, σύμφωνα με τα άρθρα 67,73,74 και 75 του Ν. 
3852/2010 .  
 Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, διότι από τα εννέα (9)  μέλη βρέθηκαν 
(7) επτά .   
           Στην συνεδρίαση ήταν παρούσα η γραμματέας της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής  Δημ. 
υπάλληλος κ. Δάφνη Λαφαζάνη  
 
                                                         ΠΑΡΟΝΤΕΣ 
1. Βασίλειος Σικοβάρης  - Πρόεδρος Επιτροπής Ποιότητας Ζωής                                         
2. Γεώργιος Παπαγεωργίου - Μέλος της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής  
3. Ηλιάνα Λαγομάτη  - Μέλος της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής 
4. Γεώργιος Τόσιος  - Μέλος της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής 
5. Απόστολος  Ασλανίδης -   Μέλος της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής 
6. Τιμόθεος Αρνάκης - Μέλος της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής 
7. Γεώργιος Ξανθόπουλος  - Μέλος της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής 
 
                                                         ΑΠΟΝΤΕΣ:     
1. Γεώργιος Σκαπέρδας   -  Μέλος της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής                                
2. Σαράντης Μουχτάρης  - Μέλος της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής                                
Ο Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης.  
   
Ο Πρόεδρος έθεσε υπόψη της επιτροπής το 1ο θέμα εκτός της ημερήσιας διάταξης  που αφορά 
<Επί αιτήσεως Ιωάννη Λούσπα για αλλαγή χρήσης  του υπ. αριθ. 185 αγροτεμαχίου 
Παλαιφύτου από  ρεύμα (ρέμα)  σε οικοδομήσιμη έκταση και σε παραχώρηση αυτού >. 
 
Η Επιτροπή αποφάσισε ομόφωνα να συζητηθεί το παραπάνω θέμα . 
Ο Πρόεδρος   έθεσε υπόψη την αριθ. 42863/24-06-2011 αίτηση  του Ιωάννη Λούσπα σύμφωνα 
με την οποία ζητά την αλλαγή χρήσης  του υπ. αριθ. 185 αγροτεμαχίου Παλαιφύτου από  ρεύμα 
(ρέμα)  σε οικοδομήσιμη έκταση και την παραχώρηση αυτού. 
Στη συνέχεια ο Πρόεδρος κάλεσε τα μέλη της Επιτροπής Ποιότητας  Ζωής να αποφασίσουν. 
                                                                                      
 
                                             Η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής: 
Ύστερα από διαλογική συζήτηση και αφού έλαβε υπόψη: 

1. την εισήγηση του Προέδρου. 
2. Την αριθ. 42863/24-06-2011   αίτηση του ενδιαφερομένου  
3. Το σχετικό τοπογραφικό 



4. Τις διατάξεις του άρθρου 3 του Ν. 1512/1985(ΦΕΚ 4/Α/1985 
5. Το αριθ. 13089/03-10-2011 έγγραφο της Δ/νσης Αγροτικής Οικονομίας & Κτηνιατρικής 

Π.Ε. Πέλλας. 
6. Την αριθ. 2304/5-6-1989 Απόφαση Νομάρχη .  

 
                                                 Αποφασίζει ομόφωνα  
         Εισηγείται στο Δημοτικό Συμβούλιο την αλλαγή χρήσης του υπ. αριθ. 185 
αγροτεμαχίου    Παλαιφύτου (έκτασης 587,35τ.μ. ),   στο τμήμα που   εφάπτεται   με τον 
οικισμό  , από <ρεύμα(ρέμα)>  σε  <οικοδομήσιμη έκταση> και την παραχώρηση αυτού 
στον  Ιωάννη  Λούσπα . 
     
Η απόφαση αυτή πήρε α.α.  29/2011 
Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφεται κανονικά: 
 
                                         Η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής  
                    Ο   Πρόεδρος                                              Τα Μέλη   
                                            Έπονται οι υπογραφές  
 
Πιστό  Απόσπασμα                                                                                   
Γιαννιτσά 31- 08  -2011 
      Ο  Πρόεδρος  
της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής                                                         
 
                                                                   
 
 
Βασίλειος Σικοβάρης 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


